
PROlOKÓŁ exxvnmo
z nadzwyczajnej XXXVIII Sesji Rady Gminy Opinogóra Górna odbytej

w dniu 5 maja 2010 r. w lokalu Urzędu Gminy w Opinogórze Górnej
pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy

Jana Goździewskiego.

Obrady rozpoczęto o godz. 1300 i zakończono o godz. 1430.

Stan radnych - 15
Uczestniczyło - 15

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:
l.
2.
3.

Pkt.1.

Stanisław Wieteska — Wójt Gminy
Beata Golasińska — Sekretarz Gminy
Ewa Wójcik — Skarbnik Gminy

Radni uczcili minutą ciszy śmierć senator Janiny Felińskiej i posłanki Jolanty
Szymanek—Deresz oraz sołtysa wsi Kąty Waldemara Leszczyńskiego.

Przewodniczący Rady Gminy Jan Goździewski otwierając sesję powitał
radnych i zaproszonych gości. Stwierdził kworum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał, oraz przeczytał porządek obrad Rady Gminy. Porządek
sesji przewidywał:

1.
2.
3.

4.

5.
6.
7.

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przyjęcie protokółu z XXXVII Sesji Rady Gminy.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Opinogóra Górna
na 2010 rok.
Podjecie uchwały W sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę
Opinogóra Górna Powiatowi Ciechanowskiemu.
Wolne wnioski i zapytania.
Sprawy bieżące.
Zamknięcie obrad.

Ad.]łktl.

Przewodniczący Rady Gminy Jan Goździewski poinformował, że
protokół z XXXVII Sesji Rady Gminy Opinogóra Górna został napisany i radni
mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Kuczyński przedstawił
wniosek o przyjęciu protokółu z XXXVII Sesji Rady Gminy z dnia
30 marca 2010 roku.

Przewodniczący Rady Gminy Jan Goździewski dał pod głosowanie
przyjęcie wniosku.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVII Sesji Rady Gminy
Opinogóra Górna.

Ad.nkt.3.

Wójt Gminy Stanisław Wieteska wyjaśnił, że zwołanie nadzwyczajnej
Sesji Rady Gminy było konieczne głównie z uwagi na wprowadzenie zmian w
budżecie. Zmiany zostały omówione w załącznikach do Uchwały. Jednak
powstała jeszcze jedna propozycja wprowadzenia zmian w budżecie. Podczas
budowy wodociągu w Kobylinie jedna rodzina nie wyraziła zgody na przyłącze,
ponieważ nie mieszkała w tej miejscowości. Obecnie grunty zostały sprzedane i
nowy właściciel chce podłączyć się do wodociągu. W związku z powyższym
zwracam się z prośbą do Przewodniczącego Rady Gminy o przegłosowanie
wniosku dotyczącego zlecenia Opracowania dokumentacji na sieć wodociągową
w miejscowości Kobylin.

Przewodniczący Rady Gminy Jan Goździewski dał wniosek pod
głosowanie.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła wniosek
dotyczący zlecenia opracowania dokumentacji na sieć wodociągową w
miejscowości Kobylin.

Ewa Wójcik Skarbnik Gminy przedstawiła stosowny projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Jan Goździewski wniósł o podjęcie
Uchwały.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, na stan radnych 15, w sesji
uczestniczyło 15, jednogłośnie przyjęła Uchwałę w sprawie zmian w budżecie
gminy na 2010 rok.



Ad.pkt.4.

Skarbnik Gminy Ewa Wójcik wyjaśniła, że w związku z budową drogi
powiatowej Szulmierz — Wola Wierzbowska — Zielona — Wężewo — Krasiniec
Zarząd Powiatu Ciechanowskiego zaproponował aby nasza gmina
partycypowała w kosztach budowy tej drogi. Przygotowaliśmy propozycje
pomocy finansowej w kwocie 100.000 zł. Następnie przedstawiła stosowny
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Jan Goździewski wniósł o podjecie
Uchwały.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na stan radnych 15, w sesji
uczestniczyło 15, jednogłośnie przyjęła Uchwałę W Sprawie udzielenia pomocy
finansowej przez Gminę Opinogóra Górna Powiatowi Ciechanowskiemu.

Ad.pkt.5

Wolne wnioski i zapytania — nie zgłoszono.

Ad.pkt.6.

Wójt Gminy Stanisław Wieteska poinformował:
. wpłynęło kilka podań o dofinansowanie remontu bieżącego dróg, na

każdej drodze byłem osobiście, rzeczywiście drogi są w złym stanie i
uważam że należy przeznaczyć ok. 15 tys. zł na wyrównanie dołów żeby
drogi te były przejezdne,
została sprzedana 53 arowa działka w Bogucinie,

. 17 maja odbędzie się przetarg na sprzedaż działek w Zygmuntowie,
Władysławowie i Opinogórze Górnej, jeżeli nie zostaną sprzedane trzeba
będzie się zastanowić nad obniżeniem wartości działek,

o w ramach Lokalnej Grupy Działania „Ciuchcia Krasińskich” zostały
złożone trzy wnioski: na remont świetlicy w Zygmuntowie i Woli
Wierzbowskiej oraz adaptację pomieszczeń byłego składu na opał dla
potrzeb GOKu. Wstępnie wnioski zostały ocenione pozytywnie,

. jesteśmy w trakcie negocjacji zdemontowanego płotu przez Pana
Runowskiego. Gmina ma oddać 26 prZęseł płotu, które są składowane w
piwnicach oraz przekazać ok. 4 tys. zł na bramę, a Pan Runowski pokryje
koszty sądowe i do końca września odbuduje płot,

«- otrzymaliśmy negatywną odpowiedź z Powiatowego Zarządu Dróg w
Ciechanowie w sprawie budowy zatoki autobusowej na drodze
powiatowej Dzbonie-Opinogóra w miejscowości Dzbonie,

. 16 czerwca br będziemy obchodzić 20—lecie samorządu.



Ad.pkt.7.

Ponieważ porządek sesji został wyczerpany Przewodniczący Rady Gminy
Jan Goździewski zamknął obrady nadzwyczajnej XXXVIII Sesji Rady Gminy.

Protofółowała:a' ] 4002;
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